
 PROTOKÓŁ Nr LII.55.2022 

z obrad LII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach   

w dniu 17 października 2022 r. 

 

 

W obradach sesji udział wzięło 21 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu, Burmistrz Bogdan Szczęśniak, Zastępcy Burmistrza: Marek Szponar i Romuald Piórko oraz Skarbnik 

Miasta i Gminy Elżbieta Harań – Klimek. 

 

Obrady LII Sesji Rady Miejskiej o godzinie 14.03 otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Beata Bejda.  

Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, otwieram LII Sesję Rady Miejskiej. 

Proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji jest następujący: 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad LII Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2022 rok. 

3. Zakończenie obrad LII Sesji Rady Miejskiej. 

Jest to sesja zwołana poza planem pracy Rady. 13 października, do Biura Rady, wpłynął wniosek 

pana Burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej, ten porządek obrad i zarządzenie  

nr BN.0050.1054.2022. I takie dokumenty są przygotowane na dzisiejszą sesję. W razie czego,  

do wglądu przez państwa. 

(Wniosek Burmistrza z dnia 13.10.2022 r., znak: BN.0051.2022/8275 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

Proszę państwa, informuję wszystkich uczestników sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach, 

że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

w związku z tym uczestnictwo w obradach Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach jest 

równoznaczne z wyrażeniem zgody na przetwarzanie danych osobowych w zakresie wizerunku  

i głosu. 

Proszę państwa, zanim przejdziemy do zatwierdzenia porządku obrad dzisiejszej sesji, bardzo 

proszę o potwierdzenie państwa obecności na dzisiejszej sesji. 

Proszę państwa, na sesji są obecni wszyscy radni Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

I, po sprawdzeniu kworum chciałabym prosić państwa o zatwierdzenie porządku obrad dzisiejszej 

sesji. Uprzejmie proszę o głosowanie. Kto z państwa radnych jest za zatwierdzeniem porządku 

obrad, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia porządku obrad LII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21 (jednogłośnie) 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 

Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał 

Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

Porządek obrad LII Sesji został przyjęty i przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad LII Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2022 rok. 

3. Zakończenie obrad LII Sesji Rady Miejskiej. 
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Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu drugiego: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2022 rok. 

 Pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak zgłasza się. Proszę uprzejmie. 

Burmistrz Bogdan Szczęśniak – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni państwo. Pozwoliłem sobie 

złożyć wniosek o dzisiejszą sesję w trybie nadzwyczajnym z tego względu, że jako Gmina 

otrzymaliśmy od Urzędu Wojewódzkiego kolejną transzę, to jest kwota 1.530.000 zł, która została 

przekazana do Ośrodka Pomocy Społecznej naszego, na wypłaty tzw. dodatku węglowego. Jak 

państwo wiecie, te środki muszą przejść przez budżet gminy, żeby można było te środki przekazać 

wnioskodawcom, czytaj mieszkańcom, które te wnioski wcześniej złożyli. Jest to druga transza, 

bo pierwsza transza była 21 września br., kwota 3 mln zł - to zostało już przekazane 

mieszkańcom, 1000 osób skorzystało z tej dotacji. Łącznie: 

- ilość wniosków złożonych, zarejestrowanych, to jest 2014; 

- wypłaconych w pierwszej transzy – 1000 wniosków – na 3 mln jak mówiłem; 

- ilość wniosków do wypłaty, wniosków, które zostały sprawdzone, bo trzeba pamiętać, że te 

wnioski, które mieszkańcy składają, są sprawdzane z oświadczeniami złożonymi w ramach 

tzw. Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków. Jeżeli ten wniosek spełnia warunki, jest do 

wypłaty. No ale drugi warunek, muszą być środki finansowe. Środki są. 193 wnioski zostały 

pozytywnie zweryfikowane, to będzie kwota 579.000 zł; 

- pozostało do rozpoznania 821 wniosków na kwotę 2.463.000. I w tej chwili te kolejne wnioski 

są rozpatrywane. 

I będziemy, w ramach tej drugiej transzy dotacji, wypłacać już, po pozytywnym zweryfikowaniu 

wniosków. 

Czyli łącznie, Szanowni państwo, otrzymaliśmy kwotę no niespełna 4.600.000. Ale wypłacamy 

wnioski nie tylko związane z dotacją węglową, bo uległa zmianie ustawa, w zasadzie to jest ta 

kolejna ustawa wprowadzona w życie 30 listopada br., która daje możliwość dopłaty do innych 

źródeł ciepła niż węgiel, czyli pellet, gaz LPG, olej opałowy, biomasa i drewno kawałkowe. 

Łącznie, na te pięć źródeł zasilania, jest złożonych 314 wniosków. Kwota do wypłaty: 652.000. 

Złożyliśmy zapotrzebowanie na te środki i jeszcze ich nie otrzymaliśmy. Stąd powód zwołania 

dzisiejszej sesji, żeby po podjęciu, przez państwa, uchwały w trybie jak najszybszym te pieniążki 

wypłacać wnioskodawcom.  

I jeszcze, proszę państwa, dla uzupełnienia, że te środki pochodzą z funduszu przeciwdziałania 

COVID-19 na realizację zadań związanych z wypłatą dodatku węglowego, wraz z kosztami 

obsługi. Czyli nie możemy wypłacić wcześniej, powiedzmy z własnych środków, dochodów, 

tylko dopiero jak dostaniemy, w formie dotacji, od pana Wojewody dotację, wówczas możemy 

wypłacić – wcześniej się nie da. Dotacja, uchwała Rady i wypłata wniosków. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, w tej chwili uprzejmie poproszę panią 

Skarbnik o odczytanie projektu uchwały. 

Skarbnik M i G Elżbieta Harań – Klimek – odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – bardzo dziękuję. Czy ktoś z państwa w tym punkcie chciałby zabrać głos? 

Proszę bardzo. 

 Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych 

jest za przyjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21 (jednogłośnie)  

- uchwała została podjęta - 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 
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Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 

Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał 

Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

UCHWAŁA NR LII.467.2022  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 17 października 2022 r. 

w sprawie : zmiany budżetu miasta gminy Jelcz-Laskowice na 2022 r. 

Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i, proszę państwa, przechodzimy do punktu nr 3. 

  Zamykam obrady LII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Po wyczerpaniu porządku, Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzinie 14.15 zakończyła obrady  

LII Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 

Protokołowała: 

 

Lidia Pasternak 

 

 


